
PROTOKÓŁ Nr 3/2024 

KOMISJI INWESTYCJI KOMUNIKACYJNYCH 

 

Z trzeciego posiedzenia Komisji Inwestycji Komunikacyjnych Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

z dnia 21 maja 2024 r., które odbyło się w siedzibie Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie o godz.18.00 w trybie stacjonarnym. 

 

Komisję Inwestycji Komunikacyjnych otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji p. Rafał 

Terkalski. 

 

Prowadzący stwierdził, że mamy quorum. W posiedzeniu bierze udział 9 członków Komisji (lista 

obecności, jako załącznik do protokołu), a zatem wszystkie opinie do uchwał są prawomocne. 

 

Przewodniczący Komisji p. Rafał Terkalski przedstawił porządek obrad i stwierdził, że niniejszy 

porządek obrad został przyjęty. Przyjęty został także protokół nr 1/2024 z dnia 21 lutego  2024 r. 

 

 

I. Porządek obrad 

  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wybór protokolanta. 

3. Przyjęcie porządku obrad oraz przyjęcie protokołu nr 1/2024 z dnia 21 lutego 2024 r. 

4. Sprawy bieżące 

5. Omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

6. Oświadczenia i Komunikaty. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

II. Realizacja porządku obrad 

 

Ad. 1 

Stwierdzono obecność 9 Członków Komisji na posiedzeniu, co daje prawo do stwierdzenia, że jest 

quorum. 

  

Ad. 2 

 Na stałego protokolanta zaproponowano p. Marię Kurek. Kandydatka wyraziła zgodę. W wyniku 

głosowania oddano 8 głosów, w tym: 

- głosów „za” oddano 8; 

- głosów „przeciw” oddano 0; 

- głosów „wstrzymuję się” oddano 0; 

  

W wyniku głosowania przyjęto stałego protokolant komisji Panią Marię Kurek.  

  

Ad 3. 

Przyjęto porządek obrad. 

 

 



Ad. 4 

 

1. Omówienie projektu budowy ulicy Iwaszki 

 

a. lokalizacja przystanków autobusowych (brak przystanków na wylocie  w Papierni 

Prądnickich) oraz na odcinku od torów kolejowych do skrzyżowania z al. 29-listopada. 

b. brak uwzględnienia rezerwy pod budowę linii tramwajowej w całej inwestycji; 

c. pasy ruchu w ponadnormatywnej szerokości 3,50m każdy; 

d. nie lokalizowanie urządzeń uzbrojenia terenu pod terenami zielonymi w celu umożliwienia 

dużych nasadzeń zieleni.  

e. szerokość pasa zieleni między jezdnią, a ddr/chodnikiem powinna umożliwiać nasadzenia 

drzew; 

f. wyjaśnienie powodu budowy estakady nad ul. Powstańców.  

g. zbyt wąskie przystanki autobusowe na estakadzie.  

h. brak możliwości zejścia/zjechania windą z obu stron estakady na perony kolejowe.  

i. brak sensownego pieszego powiązania pomiędzy przystankami kolejowymi, a okolicą i pętlą 

autobusową. Jedyne dojście prowadzi wąskim chodnikiem przez estakadę.  

j. błędem jest pozostawienie pętli autobusowej w obecnym miejscu, co uniemożliwia sprawne 

przesiadki kolej-autobus. Pętla autobusowa powinna zostać przeniesiona w bezpośrednie sąsiedztwo 

przystanku kolejowego 

k. brak dwukierunkowego wyjazdu/wjazdu z ul. Reduta w ul. Powstańców. 

l. utrzymanie przekroju ul. Strzelców w obecnym kształcie.  

 

Konieczność skonsultowania projektu z Radą Dzielnicy IV Prądnik Biały. 

Przewodniczący Komisji wystąpi o projekt budowy przystanku SKA Prądnik Czerwony w trybie 

dostępu do informacji publicznej.  

  

2. Omówienie projektu przebudowy skrzyżowania ul. Dobrego pasterza z ul. Krzesławicką; 

 

a. wyznaczenie oznakowania poziomego przejść dla pieszych przez drogi dla rowerów, 

b. przesunięcie przejścia pieszych przez torowisko po południowej stronie Dobrego Pasterza w 

kierunku Ronda Barei do jednej linii z przejściem dla pieszych w rejonie przystanku Park Wodny.  

c. zachowanie ciągłości nawierzchni drogi dla rowerów na wylocie ul. Krzesławickiej 

d. rozpoczęcie strefy zamieszkania bliżej ul. Dobrego Pasterza, zaraz za PdP przez krzesławicką. 

W zamian za chodnik wzdłuż Krzesławickiej - pozostawienie zielenieni 

e. dwa pasy wyjazdowe pomiędzy Biedronką, a Parkiem Wodnym na ul. Dobrego Pasterza 

  

 

3. Omówienie aktualnych problemów związanych z realizacją inwestycji KST-IV; 

a. propozycja uchwały ws. stworzenia miejsc postojowych wzdłuż ul. Janickiego. 

  

4. Głosowanie i dyskusja nad projektem uchwały ws.  budowy linii tramwajowej KST IV 

Meissnera – Mistrzejowice – sprawozdawca Paweł Wójcik 

 

 Komisja przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem uchwały: 

  



W wyniku głosowania oddano 6 głosów, w tym: 

- głosów „za” oddano 6; 

- głosów „przeciw” oddano 0; 

- głosów „wstrzymuję się” oddano 0; 

  

W wyniku głosowania przyjęto projekt uchwały. 

  

Ad.4 

 Omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

  

Ad 6. 

Oświadczenia i komunikaty 

  

Ad 7. 

Zamknięcie posiedzenia. 

  

Po wyczerpaniu programu posiedzenia obrady Komisji zakończono w dniu 21.05.2024 r. o godz. 

21:00  

    

 

 Przewodniczący Komisji:                                                                  Protokolant: 

        Rafał Terkalski                                                                      Maria Kurek 

 

 

 

Podpisy Przewodniczącego i Protokolanta na wersji papierowej protokołu. 


